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Udvalg:  PR-udvalg   Dato: 21.03.24  

Tilstede: Bente Dithmer, Nicolai Rasmussen Christiansen og Pernille Vinge Karlsson  

Fraværende: Anette  

Referent: Pernille Vinge Karlsson  

Udfyld en side pr. emne, der har været på udvalgsmødet 

Punkt 1 Afdækning af behov i forhold til en PR-medarbejderstilling

Baggrund
Vi har på nuværende tidspunkt  

I referatet fra PR-udvalgsmødet d. 01.02.24 
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Drøftelse

Lige nu og her opgaver:  

- Lave kampagne for menighedsrådsvalget 2024 

Generelle opgaver (”Need to”) 

- At opsætte og indhente indhold til plakater, foldere og diverse 

tryksager 

- At opsætte og indhente indhold til Facebook og instagram (evt. 

oprette andre platforme) 

- At lave en content-plan (Finde det rette materiale og det rette 

tidspunkt) 

- At lave en design-manual  

- Oprette nyhedsbrevsfunktionen i churchdesk og indhente indhold til 

denne 

- Opdatering af hjemmeside (Nye billeder, nye tekster mm.) 

- At følge med og op på omskifteligheden på de sociale medier 

Generelle opgaver (”Nice to”) 

- At gå ud i sognet med plakater, foldere mm. og skabe kontakter til de 

steder, vi må hænge det op og evt. samarbejde med.  

B e s l u t n i n g /

forslag

Vi foreslår, at 

- vi kontakter Vanløse Sogn og hører dem, hvordan de samarbejder omkring 

PR og hvad det koster. Og hvad balancen/arbejdsfordelingen er mellem PR-

medarbejderen og sognets øvrige medarbejdere. (PVK kontakter præsterne i 

Vanløse) 

- at vi i Valby-Søndre Sogn undersøger på muligheden for at beskrive og 

indgå en aftale med en freelancer, og at vi i den proces bliver klogere på 

behovet i sognet med henblik på at ansætte en fast medarbejder på sigt.  

Økonomi Det undersøges
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Sendes til menighedsrådet inklusiv medarbejderrepræsentanter og administrationschef efter møder

Bilag Ingen

Punkt 2 Elektronisk infoskærm

Baggrund

Vi er i gang med at drøfte PR udi sognet og overvejer forskellige muligheder. 

Heriblandt elektroniske info-skærme 

De nuværende udhængsskabe dugger og plakaterne skal lamineres, hvis de 

ikke skal krølle og det er ikke holdbart.

Drøftelse

Det gode ved infoskærmen er, at den hele tiden skifter og kan indstilles til de 

arrangementer, der sker lige nu og her.   

Den appellerer muligvis til sognets yngre mennesker. 

Vi er ikke helt enige om skærme udenfor kirken forstyrrer eller ej. 

B e s l u t n i n g /

forslag

Vi aftaler, at PVK taler med Søren Sievers eller/og de nuværende præster i 

Frederiksberg Kirke og evt. Lindevang Kirke om deres erfaringer med info-

skærmen.

Økonomi Nicola i undersøger 

priser
Bilag  


